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inkommen 20231130

Motionen berör en viktig framtidsfråga för samtliga medlemmar i SSRK Västra. Hur bör framtidens

optimala organisationsstruktur se ut för vår avdelning? Vi vill på ett seriöst sätt ta hand om denna

framtidsfråga.

Det är enligt stadgarna avdelningsstyrelsen som fattar beslut om en sektion ska läggas ned. Ett viktigt

beslut som måste grundas på fakta, som bäst tas fram genom en bred konsekvensanalys där alla

perspektiv och intresseområden tas i beaktande.

Styrelsen vill tillsammans med våra båda sektioner arbeta för att långsiktigt hitta bästa tänkbara

lösning för våra medlemmar i hela avdelningen. Vi välkomnar en bred diskussion med många inspel

som kanaliseras in i ett framtida utredningsarbete.

Våra årsmöten har varit och är utmärkta forum för att lyfta framtidsdiskussioner med högt i tak. Det

är vår förhoppning att vi tillsammans ska kunna hitta konstruktiva lösningar och därav undvika

polarisering.

Vi föreslår därför att motionen tas om hand genom att avdelningsstyrelsen tillsätter en arbetsgrupp

bestående av medlemmar både inom och utanför sektionerna. Resultatet lyfts senast till

nästkommande årsmöte.
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